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Protokół nr 4/2019
z obrad IV Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 29.01.2019r. o godz. 12-tej
w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul. Piaseczyńskiej 77.

Ad.1

Rada Miejska Konstancin-Jezioma uczciła minutą ciszy tragiczną śmierć Prezydenta Miasta

Gdańsk Pawła Adamowicza.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska przywitała zebranych i otworzyła obrady IV

sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad.2

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła kworum na podstawie listy

obecności (lista stanowi załącznik).

_J _„

rU. 3

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła, że porządek obrad radni otrzymali

wraz z materiałami na sesję oraz mailem:

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z II i III sesji.
5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
7. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
8. Wystąpienia mieszkańców.
9. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jezioma na rok

2019:
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami

informacyjnymi,

2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,
3) odczytanie opinii Regionatnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie

uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej.
4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi

wnioskami,

5) głosowanie nad uchwałą budżetową.
10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 20 19-2023.
11. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

centrum miasta Konstancin-Jeziorna-etap 2.
12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji

przedmiotowych na pokrycie wpłat na fttndusze remontowe wspólnot
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mieszkaniowych według udziału własności należącej do Gminy Konstancin
Jeziorna dla zakładu budżetowego — Zakład Gospodarki Komunalnej w
Konstancinie-Jeziornie na 2019 rok.

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla
samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej w
Konstancin-Jeziornie na 2019 rok.

14. Projekt uchwały w sprawie Regulaminu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego i ustalenia maksymalnej kwoty dofmansowania na doskonalenie
zawodowe nauczycieli oraz określenia specjalności i form kształcenia, na które
dofinansowanie jest przyznawane w 2019 roku.

15. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za
usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze (z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi). oraz
szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z odpłatności i trybu
ich pobierania.

16. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego
do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole iw domu” na lata 20 19-2023
i określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia przyznane w
ramach programu.

17. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii
Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 2019.

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego,
położonego w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Warszawskiej 23 oraz odstąpienia od
obowiązku przetargu.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie sali zlokalizowanej w
lokalu użytkowym nr 1, położonym w budynku w Konstanc lnie-Jeziornie przy ul.
Anny Walentynowicz 24.

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Literatów stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty osobom
fizycznym będącym właścicielami budynków mieszkalnych jednorodzinnych lub
lokali mieszkalnych lub spółdzielniom mieszkaniowych od wnoszonej opłaty
jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntu w prawo
ich własności.

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na działkach ewidencyjnych numer
9/14 i 53 z obrębu 03-26.

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej nr 143/10 z obrębu 0002 Cieciszew.

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie. na działce ewidencyjnej numer 92/18 z obrębu 0010 Kawęczynek
Borowina.

25. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
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26. Korespondencja.
27. Rozpatrzenie skarg.
28. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska poinformowała o piśmie Burmistrza (BRM
11/2019) dot. wprowadzenia do porządku obrad na 7 dni przed sesją dwóch projektów uchwał
xy punkcie 25 i 26.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska przyjęła następujący
porządek obrad wraz ww. zmianami:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z II liii sesji.
5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
7. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
8. Wystąpienia mieszkańców.
9. Projekt uchwał-v w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na

rok 2019:
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami

informacyjnymi,
2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie

uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej.
4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi

wnioskami,
5) głosowanie nad uchwałą budżetową.
10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023.
11. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego centrum miasta Konstancin-Jeziorna-etap 2.
12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji

przedmiotowych na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot

mieszkaniowych według udziału własności należącej do Gminy Konstancin
Jeziorna dla zakładu budżetowego — Zakład Gospodarki Komunalnej w
Konstancinie-Jeziomie na 2019 rok.

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji
przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki
Komunalnej w Konstancin-Jeziornie na 2019 rok.

14. Projekt uchwał-v w sprawie Regulaminu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego i ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenie
zawodowe nauczycieli oraz określenia specjalności i form kształcenia, na które
dofinansowanie jest przyznawane w 2019 roku.

15. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za
usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze (z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi),
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oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z
odpłatności i trybu ich pobierania.

16. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla
osób objętych wieloletnim rządowym programem .„Posiłek w szkole i w domu”
na lata 2019-2023 i określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na
świadczenia przyznane w ramach programu.

17. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu ProfHaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii
Gmy Konstanciri-Jeziorna na rok 2019.

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego.
położonego w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Warszawskiej 23 oraz odstąpienia
od obowiązku przetargu.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie sali zlokalizowanej
w lokalu użytkowym nr 1, położonym w budynku w Konstancinie-Jeziornie
przy ul. Anny Walentynowicz 24.

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Literatów stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty osobom
fizycznym będącym właścicielami budynków mieszkalnych jednorodzirmyc h
lub lokali mieszkalnych lub spółdzielniom mieszkaniowych od wnoszonej
opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntu
w prawo ich własności.

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na działkach ewidencyjnych numer
9/14 i 53 z obrębu 03-26.

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstanciri-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki
Gazownictwa Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład
Gazowniczy w Warszawie, na działce ewidencyjnej nr 143/10 z obrębu 0002
Cieciszew.

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki
Gazownictwa Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład
Gazowniczy w Warszawie. na działce ewidencyjnej numer 92/18 z obrębu 0010
Kawęczynek-Borowiria.

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka
Akcyjna z siedzibą w Lublinie, na działce ewidencyjnej numer 66 z obrębu 0011
Kępa Oborska.

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie
bezprzetargowym części nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości
Parcela gm. Konstancin-Jeziorna, stanowiącej projektowaną działkę gruntu
numer 27/10 z obrębu 0015 Obory-Łyczyn.

27. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
28. Korespondencja.
29. Rozpatrzenie skarg.
30. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.



5

Ad.4

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła. że nie wpłynęła żadna uwaga do
protokołów.

Sesja II:
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół z II sesji.

Sesja III:

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół z III
sesji.

Ad.5

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska powołała Komisję
Uchwał i Wniosków w składzie: KrzysztofBajkowski. Arkadiusz Głowacki. Arkadiusz Zewar.

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji.

Ad.6

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni otrzymali kopię informacji Burmistrza o pracy
między sesjami w formie papierowej i mailowo (BRM 20/2019).

Zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań dot. ww. informacji - pytań brak.

Ad.7

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że: 21.01.br wraz z Kierownikiem Planowania
Przestrzennego i dyrektor KDK uczestniczyła w wyborach zwycięzców konkursu na projekt
przebudowy ..Powozowni” Dwa razy w tygodniu prowadzi dyżury radnego, na które
przychodzą mieszkańcy.

Zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań dot. ww. informacji — uwag brak.

Ad.8

Pan Zygmunt Włodarczyk wystąpił w sprawie:

- odbioru drogi w ul. Skolimowskiej. w której studzienki są wyżej niż jezdnia. Ta sama sprawa
dot. ul. Bielawskiej,

- odbioru alejek nad rzeką Jeziorką, gdzie źle posadowione są ławeczki. które już po 4 cm chylą
się w stronę wody.

- wywożenia asfaltu na plac zabaw przy szkole, który jest zbyt mały. Uważa, że należałoby
pozyskać dodatkowy teren pod poszerzenie boiska,

- przychodni SPZZOZ na terenie gminy, w których nie wykonuje się żadnych modernizacji ani
poszerzenia usług szczególnie dla ludzi starszych.

Pan Paweł Śledziewski-wystąpił w sprawie braku monitoringu, braku placu zabaw oraz
problemów na osiedlu Porąbka.
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Pan Jan Strękowski zwrócił się z prośbą o udzielnie wyjaśnień w związku z wypowiedzią
Przewodniczącej Rady w sprawie udziału w wyborach zwycięzców konkursu na projekt
przebudowy „Powozowni”.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Ko strzewska udzieliła dodatkowych wyjaśnień.

Ad.9

Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok
2019:

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i
materiałami informacyjnymi.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały.

2) odczytanie opinii Komisji wiaściwej do spraw budżetu.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił opinię komisji wraz z wnioskami i autopoprawką.

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o
projekcie uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Skarbnik Dariusz Lipiec odczytał opinię RIO w sprawie opinii o przedłożonym przez
Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna projekcie Uchwały Budżetowej na 2019 rok oraz
możliwości sfinansowania deficytu budżetu gminy Konstancin-Jeziorna na 2019 rok (BRM
367/2018)

4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i glosowanie nad zgłoszonymi
wnioskami.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad zgłoszonymi wnioskami:

Dochody:

- w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła wniosek o zwiększenie
dochodów w dziale 754 rozdz. 75416 (Straż Miejska — zwiększenie dochodów z mandatów)
z 50.000zł na 70.000zł. — uwag brak.

Skarbnik przedstawił autopoprawkę dot. zmian w dochodach działu 801 rozdz. 80153 oraz
ogólną kwotę zwiększenia dochodów (BRM 14/2019).

Wydatki:

- w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła wniosek o dodanie w
dziale 750 rozdz. 75075 w punkcie 1 w planowanych imprezach promujących gminę tj.
„Wiariki w Gassach” i „Zielone Świątki w Ciszycy” oraz „Anielski festiwal” — uwag brak.
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- W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła wniosek o dodanie do
działu 921 rozdz. 92105 pkt 5 pt.: .Dotacja celowa dla Konstanclnskiego Domu Kultury w
wysokości 20.000zł z przeznaczeniem na działalność Klubu Kulturalnego ..Drabina . Źródłem
finansowania będą przychody z działu 754 rozdz. 75416. w którym nastąpiło zwiększenie z
50.000zł na 70.000zł.- uwag brak.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił autopoprawkę (BRM 14/2019) Po każdym omówieniu
działu i rozdziału Przewodnicząca Rady zadawała pytanie: czy ktoś ma uwagi do danego działu
lub rozdziału? - uwag brak. Następnie Przewodnicząca Rady zarządzała głosowanie:

Wydatki:

-w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła autopoprawkę w dziale
600 rozdz. 60016,

-w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła autopoprawkę w dziale
750 rozdz. 75023,

-w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła autopoprawkę w dziale
754 rozdz. 75404,

-w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła autopoprawkę w dziale
801 rozdz. 80101,

-w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła autopoprawkę w dziale
801 rozdz. 80104,

-w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła autopoprawkę w dziale
801 rozdz. 80153,

-w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła autopoprawkę w dziale
900 rozdz. 90026,

-w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła autopoprawkę w dziale
921 rozdz. 92105,

-w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada przyjęła autopoprawkę w dziale
921 rozdz. 92109.

Skarbnik poinformował, że ogółem po zmianach: dochody budżetowe wynosić będą
168.287.468zł. wydatki gminy na 2019r. wynosić będą 191.865.028zł natomiast deficyt gminy
na 2019r. pozostaje bez zmian i wynosić będzie 23.577.S6Ozł

W dyskusji głos zabrał radny:

Bogusław Komosa, który stwierdził, że wydatki inwestycyjne są zbyt małe natomiast wydatki
bieżące zbyt duże i dlatego w ciągu roku należy szukać tu oszczędności. Radny uważa, iż zbyt
małe środki przeznaczone są na remonty dróg a szczególnie na współpracę z Powiatem
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Piaseczyńskim na przebudowę dróg powiatowych. Za małe środki przeznaczone są też na
wymianę piecy węglowych na gazowe.

Radny Andrzej Cieślawski stwierdził. że budżet jest taki, jaki można uzyskać ze strony
dochodów. Niestety nie wszystkie pozycje, o których była rozmowa na komisjach, mogły
znaleźć się po stronie wydatków. Zgadza się, że niektóre wydatki inwestycyjne powinny
znaleźć się w tym budżecie. Niestety brak jest środków. ale liczy na to. iż w ciągu roku, jeżeli
pojawią się dodatkowe środki, to odbędzie się debata, aby zwiększyć wydatki inwestycje
związane przede wszystkim z infrastrukturą i drogami. Znajdują się takie projekty, które mają
już pozwolenia na budowę. ale nie mogą być realizowane. W ubiegłym roku udało się
wygospodarować wiele pieniędzy i na każdej sesji w ciągu roku zmieniany był budżet. Ma
nadzieję, że tak samo będzie w tym roku.

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

5) glosowanie nad uchwalą budżetową.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (1”7 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
wraz z autopoprawką.
Burmistrz złożył podziękowanie za uchwalenie budżetu na 201 9r.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 27/yIH/4/2019.

10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką (BRM
14/2019).

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z autopoprawką.

Skarbnik Dariusz Lipiec odczytał opinię RIO w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez
Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna projekcie uchwały w sprawie WPF na lata 20 19-2023
(BRM 366/2018).

Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę
wraz z autopoprawką.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 28/VIII/4/2019.

Przewodnicząca Rady oglosila przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

11. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
centrum miasta Konstancin-Jeziorna-etap 2.

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła ww.
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projekt uchwały wraz z autopoprawką dot. uczytelnienia oznaczeń graficznych rysunku planu
(BRM 21/2019). Następnie Kierownik Wydzialn Planowania Przestrzennego Ewa
Klimkowska-Sul przedstawiła uwagi nieuwzględnione przez Burmistrza, po kolei, wg
zestawienia. Po każdym omówieniu uwagi Przewodnicząca Rady zadawała pytanie: czy ktoś
ma pytanie do omówionej uwagi? Następnie Przewodnicząca Rady zarządzała głosowanie
zadając pytanie: kto jest za uwzględnieniem uwagi?

Głosowania Uwag do projektu uchwały (zgodnie z załącznikiem Nr 2 do projektu
uchwały):

Uwaga 1
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 1 — w wyniku głosowania: za- 1, przeciw- 16, wstrzymało się -0 Rada odrzuciła uwagę nr 1
pkt 1.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 2 — w wyniku głosowania: za- 0, przeciw-jednogłośnie (17 radnych) Rada odrzuciła uwagę
nr 1 pkt 2.

Uwaga 2
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 1 — w wyniku głosowania: za- 1, przeciw-15, wstrzymało się -1 Rada odrzuciła uwagę nr
2 pkt 1.

Uwaga 3
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 1 — w wyniku głosowania: za- 0, przeciw-16, wstrzymało się -l Rada odrzuciła uwagę nr
3 pkt 1.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 2 — w wyniku głosowania: za- 0, przeciw-16. wstrzymało się -1 Rada odrzuciła uwagę nr 3
pkt 2.
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Uwaga 4
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 1 — w wyniku głosowania: za- 0, przeciw-jednogłośnie (17 radnych) Rada odrzuciła uwagę
nr 4 pkt 1.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz lewar

przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 2 — w wyniku głosowania: za- 1, przeciw-13. wstrzymało się -2 Rada odrzuciła uwagę nr 4
pkt 2.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 3 -w wyniku głosowania: za- 0, przeciw-12. wstrzymało się -2 Rada odrzuciła uwagę nr 4
pkt 3.

Uwaga 5
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 1 - w wyniku głosowania: za- 0, przeciw-14, wstrzymało się -2 Rada odrzuciła uwagę nr 5
pkt 1.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 2- w wyniku głosowania: za- 0, przeciw-jednogłośnie (16 radnych) Rada odrzuciła uwagę
nr 5 pkt 2.

Uwaga 6
Przewodrnczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 1- w wyniku głosowania: za- 0, przeciw-13. wstrzymało się -2 Rada odrzuciła uwagę nr 6
pkt 1.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.
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Uwag brak.

pkt 2 - w wyniku głosowania: za- 0, przeciw-jednogłośnie (16 radnych) Rada odrzuciła uwagę
nr 6 pkt 2.

Uwaga 7
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 1 — w wyniku głosowania: za- 0, przeciw-1 5, wstrzymało się -1 Rada odrzuciła uwagę nr 7
pkt 1.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił przeciwną opinię komisji dot. uwzględnienia uwagi.

Uwag brak.

pkt 2- w wyniku głosowania: za- 0, przeciw-15. wstrzymało się -1 Rada odrzuciła uwagę nr 7
pkt 2.

Radny Włodzimierz Wojdak zgłosił wniosek, aby w 35 pkt 4 zapisać: „ nie mniej niż 2
miejsca parkingowe na każde 1 00m powierzchni użytkowej podstawowej, ale nie mniej niż 3
miejsca do parkowania”.
W wyniku głosowania: za- 2, przeciw-13, wstrzymało się -2 Rada nie przyjęła ww. wniosku.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-2, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęta ww.
uchwałę wraz z autopoprawką.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 29/VIII/4/2019.

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji
przedmiotowych na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot
mieszkaniowych według udziału własności należącej do Gminy Konstancin
Jeziorna dla zakładu budżetowego — Zakład Gospodarki Komunahiej w
Konstancinie-Jeziornie na 2019 rok.

Dyrektor ZGK Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką
(BRM 17/2019).
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z autopoprawką.

Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z autopoprawką.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 30/VIII/4/2019.
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13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej
dla samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej w
Konstancin-Jeziornie na 2019 rok.

Dyrektor ZGK Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką
(BRM 17/2019).
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej C ieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z autopoprawką.

Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę wraz z autopoprawką.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 311V111/4/2019.

14. Projekt uchwały w sprawie Regulaminu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego i ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenie
zawodowe nauczycieli oraz określenia specjalności i form kształcenia, na które
dofmansowanie jest przyznawane w 2019 roku.

Kierownik Wydziału Oświat, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww.
projekt uchwały wraz z autopoprawką (BRM 17/2019).
W zastępstwie nieobecnej Przewodniczącej komisji BOKiS Izabelti Wieczorek radna Anna
Borowska przedstawiła pozytYwną opinię komisji wraz z wnioskiem o zmianę zapisu i
wykreślenie wyrazów w 4 „nie więcej jednak niż 1 .500zF”
Radny Arkadiusz Głowacki zgłosił wniosek, aby w 4 zapisać ..nie więcej jednak niż 1.800zł
za semestr”.
W trakcie dyskusji Burmistrz zgłosił wniosek, aby w 4 zapisać „.nie więcej jednak niż 2.000zł
za semestr”.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada przyjęła ww. wniosek.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęta ww. uchwałę
wraz z autopoprawką i ww. wnioskiem.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 32/VIII/4/2019.

15. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za
usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze (z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi),
oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z odpłatności i
trybu ich pobierania.

Kierownik OPS Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
W zastępstwie nieobecnej Przewodniczącej komisji Uzdrowiskowej. Zdrowia i Opieki
Społecznej Renaty Wieczorek radny Włodzimierz Wojdak przedstawił pozytywną opinię
komisji.
Na pytanie radnego Huberta Meronka odpowiedzi udzieliła Kierownik OPS.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 33/VIII/4/2019.
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16. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla
osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posilek w szkole I w domu” na
lata 2019-2023 i określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia
przyznane iy ramach programu.

Kierownik OPS Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką (BRM
1772019).
W zastępstwie nieobecnej Przewodniczącej komisji Uzdrowiskowej. Zdrowia i Opieki
Społecznej Renaty Wieczorek radny Włodzimierz Wojdak przedstawił pozytywną opinię
komisji wraz z autopoprawką.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę
raz z autopoparwką.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 34Jy111!4/2019.

17. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii
Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 2019.

Kierownik Wydziału Oświat, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww.
projekt uchwały wraz z autopoprawką (BRM 17/2019).
W zastępstwie nieobecnej Przewodniczącej komisji Uzdrowiskowej. Zdrowia i Opieki
Społecznej Renaty Wieczorek radny Włodzimierz Wojdak przedstawił pozytywną opinię
komisji wraz z autopoprawką.
Uwag brak.
Głosowanie: za- 15 radnych — radni stwierdzili, że głosowanie powinno być imienne.
Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę techniczną.
Po przerwie wznowiono obrady.
Nastąpiła reasumpcja głosowania.
W wyniku glosowania: za- 15, przeciw-0, wstrzymalo się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę wraz z autopoprawką.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 35/VIII/4/2019.

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego,
położonego w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Warszawskiej 23 oraz odstąpienia
od obowiązku przetargu.

Dyrektor ZGK Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłosie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 36/VIII/4/2019.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie sali zlokalizowanej w
lokalu użytkowym nr 1, położonym w budynku w Konstancinie-Jeziornie przy ul.
Anny Walentynowicz 24.

Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Spraw Lokalowych Iwona Śledź
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przedstawiła ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednoglosie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 37/VIII/4/2019.

20. Projekt uchwały iy sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
polożonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Literatów stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 108/15 z obrębu 03-12.

Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłosie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 38/VIII/4/2019.

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty osobom
fizycznym będącym właścicielami budynków mieszkalnych jednorodzinnych lub
lokali mieszkalnych lub spółdzielniom mieszkaniowych od wnoszonej opłaty
jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntu w prawo
ich własności.

Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił po.zytywną opinię komisji.

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłosie (17 radnych) Rada Miejska podjęla ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 39/VIII/4/2019.

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na dzialkach ewidencyjnych numer
9/14 I 53 z obrębu 03-26.

Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
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Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednoglosie (17 radnych) Rada Miejska podjęla ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 40/VIII/4/2019.

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesytu na rzecz Polskiej Spólki Gazownictwa
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej nr 143/10 z obrębu 0002 Cieciszew.

Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunaińych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednoglosie (17 radnych) Rada Miejska podjęla ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 41/VIII/4/2019.

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesytu na rzecz Polskiej Spólki Gazownictwa
Spólka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej numer 92/18 z obrębu 0010 Kawęczynek
Borowina.

Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw KomunaLnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W w niku glosowania: za- jednogtosie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 42/VIII/4/2019.

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesytu na rzecz PGE Dystrybucja Spółka
Akcyjna z siedzibą iy Lublinie, na działce ewidencyjnej numer 66 z obrębu 0011
Kępa Oborska.

Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opińię komisji.

Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednoglosie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 43/VIII/4/2019.

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie
bezprzetargowym części nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości
Parcela gm. Konstancin-Jeziorna, stanowiącej projektowaną działkę gruntu
numer 27/10 z obrębu 0015 Obory-Łyczyn.

Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił ww.
projekt uchwały.
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Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.

Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednoglosie (17 radnych) Rada Miejska podjęta ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadata jej numer 44JV111/4/2019.

27.
Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska odczytała zapis art. 24 ustawy o samorządzie
gminnym (Dz.U. z 2018r., poz.994) oraz wyciąg z Regulaminu Rady Miejskiej Konstancin
Jeziorna (stanowiącego załącznik nr 5 do Uchwały Nr 1412/VI/14/2011 z dnia 13.09.201 Ir. w
sprawie ustalenia Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna) w jakich sprawach i czego mają
dotyczyć interpelacje oraz zapytania radnych, które powiiiny składane być na piśmie do
Przewodniczącego Rady.
Radny Arkadiusz Zewar zaprosił wszystkich radnych na posiedzenie komisji w dniu
13.02.2019r.. które poświęcone będzie m.in. szkoleniu dot. miejscowych planów
zagospodarowania przestrzennego.
W dalszej część obrad wywiązała się dyskusja ponieważ radni Bogusław Komosa.
Włodzimierz Wojdak. Anna Borowska chcieli zadać Burmistrzowi zapytania ustnie.
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośba o złożenie zapytania na piśmie.
Radny Adam Grzegorzewski zgłosił wniosek o udostepnienie lokalu przy ul. Warszawskiej 23
na spotkania dla Stowarzyszeń gminy Konstancin-Jeziorna.

Burmistrz stwierdził, że przeanalizuje ww. sprawę.

Radna Irena Śliwka poinformowała, że złożyła interpelację na piśmie i poprosiła o zapoznanie
z nią radnych.

Radna Renata Dąbrowska zgłosiła wniosek o ponowne wystąpienie Burmistrza do Wód
Polskich w sprawie przeprowadzenia kontroli brzegu rzeki Wisły w Kępie Oborskiej.

W dalszej części obrad dyskusja dot. przeprowadzenia szkolenia dla radnych.

Kierownik Biura Rady Miejskiej Bożena Mirończuk stwierdziła, że wystąpi o złożenie ofert i
zapozna z nimi radnych, którzy dokonają wyboru tematu oraz daty przeprowadzenia szkolenia.

Radny Włodzimierz Wojdak zgłosił wniosek, aby Burmistrz udzielił odpowiedzi na dwie
interpelacje złożone w ubiegłym roku.

Ad. 28

Przewodnicząca Rady przyporrmiała. że korespondencja na sesję przekazywana jest do
Radnych skanem. Wszelka korespondencja została przekazana radnym i sołtysom skanem po
zakryciu danych osobowych:

- pismo dot. zakupu lub pozyskania od innej jednostki nowszego wozu strażackiego dla OSP
w Słomczynie (BRM 385/2018)— pytań brak.

- pismo Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych (BRM 812019).

Kierownik Biura Rady Miejskiej Bożena Mirończuk poinformowała, że 16 listopada 2018r. w
dniu zakończenia VII kadencji Rady wpłynęła do Rady korespondencja tj. zarządzenie o
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przekazaniu informacji o okolicznościach wskazujących na naruszenie dyscypliny finansów
publicznych. Korespondencja ta czekała na powołanie Komisji Rewizyjnej następnie na wybór
Przewodniczącego Komisji i ostatecznie na sesję, na której można będzie przekazać pismo do
rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. Rzecznik wskazał termin 40—to dniowy i ponieważ nie
mógł być on spełniony Przewodnicząca Rady wyjaśniła dlaczego termin nie mógł być
dotrzymany występując z pismem do Rzecznika Dyscypliny Finansów Pubhcznych i
informując również. że zarządzenie to zostanie przekazane do rozpoznania przez Komisję
Rewizyjną na najbliższej możliwej sesji.

Radny Bogusław Komosa zwrócił się z pytaniem czego dotyczy to pismo?

Kierownik Biura Rady Miejskiej Bożena Mirończuk udzieliła odpowiedzi na ww. pytanie i
stwierdziła m.in., że sprawa jest bardzo złożona.
Burmistrz uzupełnił ww. wypowiedź.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska przekazała do Komisji
Rewizyjnej pismo Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych właściwego w sprawach
rozpatrywanych przez Regionainą Izbę Orzekającą w sprawach o naruszenie dyscypliny
finansów publicznych przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Warszawie z dnia
l0.01.2019r., sygn. akt DF-RI.612.9.6.2018 (BRM 8/2019).

Ad. 29

Skarg- brak.

Ad. 30

Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna sesja planowana jest na dzień 5 marca 2019r.
o godz. 12.00 i zamknęła obrady IV sesji o godz. 17.00
Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokoln.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).
Protokół sporządziła:
Mariola Pietras

PRZEWOD NICZĄCP
RADY MIĘ.JSKIEJ

Y
A?ek7”dra Kostrzewska



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad.

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (16)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy
Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska,
Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka,
Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (5)
Krzysztof Bajkowski, Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 12:09

Wygenerowano w systemie eSesja.ol 2019-02-06 14:24:25



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołów z II sesji

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 12:10

Wygenerowano w syseme eSesJa. 2019-02-06 14:27:15



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu III sesji.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 12:10

Wygenerowano w systemie esesjapi 2Q19-Q2O6 14:2745



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Powołanie Komisji Uchwał i
Wniosków.

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert
Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 12:12

WycerlerowanQ w systerhe eSesj.pIt 201 902-06 14:2818



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na
rok 2019:

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 1 3:04

Wygenerowano w systemie eSesja.p 209 902-06 14:29:00



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Baj kowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, lzabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 13:11

Wyqeneowano w systeTie eSesa.p 2Oi9O2-O6 14:31:52



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek: par. 35 punkt 4 a -

zmienić na nie mniej niż 2 miejsca parkingowe na
każde 100 m powierzchni użytkowej podstawowej ale
nie mniej niż 3 miejsca do parkowania”

za: 2, przeciw: 13, wstrzymało się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
za (2)
Ignacy Gołębiewski, Włodzimierz Wojdak

przeciw (1 3)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska, Hubert
Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz Zewar

wstrzymało się (2)
Irena Śliwka, Bożena Wierzbicka

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:42

Wyqenerowano W systemie esesjapi 2019-02-06 14:32:27



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwag 1 - pkt. 1 Projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin-Jeziorna-etap 2.

ZA: 1, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA(1)
Bożena Wierzb icka

PRZECIW (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 13:54

Wygenerowano w syseme eSesapI 2019(2 06 14:32:58



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwaga 1 - pkt 2 Projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin-Jeziorna-etap 2.

ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
PRZECIW (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 13:56

Wyqeneroiano W systemie eSesjap 2019-02-06 14:39:29



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwag 2 Projekt uchwały w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego centrum miasta Konstancin-Jeziorna
etap 2.

ZA: 1, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA(1)
Arkadiusz Głowacki

PRZECIW (1 5)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiewski, Adam
Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona
Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Krzysztof Baj kows ki

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 13:58

Wygnerowano wyst-emi€ eSes.a.p. U19•O2-O6 434:02



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwag 3 pkt 1 Projekt uchwały
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego centrum miasta Konstancin-Jeziorna
etap 2.

ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
PRZECIW (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy

Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska,

Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka,

Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Arkadiusz Głowacki

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:01

Wygenerowano W syteni 9Ses.i 2)i9O2-O6 43$:27



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwaga 3 pkt 2 Projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin-Jeziorna-etap 2.

ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
PRZECIW (1 6)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy
Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska,
Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka,
Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Arkadiusz Głowacki

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:02

Wygeneowario W sysLemie Sesa.pM2Oi9O2-O6 14:35:)7



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwag 4 pkt 1 Projekt uchwały
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego centrum miasta Konstancin-Jeziorna
etap 2.

ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
PRZECIW (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:05

Wyienerowanow syswmw eSesjapi 209-02-06 14:35:50



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwag 4 pkt. 2 Projekt uchwały
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego centrum miasta Konstancin-Jeziorna
etap 2.

ZA: 1, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA(1)
Arkadiusz Głowacki

PRZECIW (1 3)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy
Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona
Siudzińska, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz
Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Irena Śliwka, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 20191 o godz. 14:11

Wygenerowano w ytemie eSesja 2019-02-06 4:39:23



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwaga 4 pkt 3 Projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin-Jeziorna-etap 2.

ZA: 0, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
PRZECIW (13)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiewski, Adam
Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr
Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz
Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Krzysztof Baj kowski, Arkadiusz Głowacki, Irena Śliwka

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019,0 godz. 14:13

Wygenerowano w ysteme eSesjao O19-O2-O6 4:3aQ8



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwaga 5 pkt 1 Projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin-Jeziorna-etap 2.

ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
PRZECIW (14)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy
Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona
Siudzińska, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Arkadiusz Głowacki, Irena Śliwka

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:14

Wygenerowano waystemie eSesJa.o O19-O2@6 4:39:23



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwaga 5 pkt 2 Projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin-Jeziorna-etap 2.

ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
PRZECIW (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert
Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, lzabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:16

iygene!owano w syscmie eSesa.pi 20190206 14:39:54



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwaga 6 pkt 1 Projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin-Jeziorna-etap 2.

ZA: 0, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
PRZECIW (13)
Krzysztof Bajkowski, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiewski,
Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska,
Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz
Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Anna Borowska, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (2)
Andrzej Cieślawki, Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:21

Wygenerowano W systemie eSjpi 2O19O2•O6 14:40:23



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwaga 6 pkt 2 Projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin-Jeziorna-etap 2.

ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
PRZECIW (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hu bert
Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:23

Wygene owno w syemie eSespi 201 90206 i440:50



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwaga 7 pkt 1 Projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin-Jeziorna-etap 2.

ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
PRZECIW (15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka,
Agata Anna Wilczek, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Irena Śliwka

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:27

Wygenrowano W sysemie eSespi 2Oi9O2--O6 14:4127



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Uwaga 7 pkt 2 Projekt
uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin-Jeziorna-etap 2.

ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
PRZECIW (1 5)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Agata Anna Wilczek

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:30

Wygenerowano w yareme eSea.o Oi9O2Q6 441:50



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego centrum miasta Konstancin-Jeziorna
etap 2.

za: 14, przeciw: 2, wstrzymało się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
za (14)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy
Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska,
Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Agata Anna Wilczek,
Arkadiusz Zewar

przeciw (2)
Krzysztof Bajkowski, Bożena Wierzbicka

wstrzymało się (1)
Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:43

Wygencrowano w syswmie Sesi 2Oi9O2Q6 14:42:15



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
ustalenia jednostkowych stawek dotacji
przedmiotowych na pokrycie wpłat na fundusze
remontowe wspólnot mieszkaniowych według
udziału własności należącej do Gminy Konstancin
Jeziorna dla zakładu budżetowego — Zakład
Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na
2019 rok.

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Arkadiusz Głowacki, Ignacy
Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska,
Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka,
Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Renata Dąbrowska

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:48

Wygenerowano w systemie eSeiapi 2019-02-06 14:42:48



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej
dla samorządowego zakładu budżetowego - Zakład
Gospodarki Komunalnej w Konstancin-Jeziornie na
2019 rok.

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 14:54

Wygenerowano w ayarernw eSea 201902-06 i44346



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek: par. 4: ....nie więcej
jednak niż 2000 za semestr.

za: 16, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
za (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Agata Anna Wilczek

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 1 5:07

Wyqenerowano W systemie eSesJaiJ 201 99206 14:4422



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
Regulaminu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego i ustalenia maksymalnej kwoty
dofinansowania na doskonalenie zawodowe
nauczycieli oraz określenia specjalności i form
kształcenia, na które dofinansowanie jest
przyznawane w 2019 roku.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 15:07

Wygenerowano w sromie eSesiani 201902-06 4:49:12



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za
usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze
(z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych
dla osób z zaburzeniami psychicznymi), oraz
szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego
zwolnienia z odpłatności i trybu ich pobierania.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska, Hubert
Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (2)
Adam Grzegorzewski, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 15:12

Wygenerwano W systemie eSesjapi 201 9-02-Q6 14:5009



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
podwyższenia kryterium dochodowego
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy
w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu
na lata 2019-2023 i określenia zasad zwrotu
wydatków poniesionych na świadczenia przyznane w
ramach programu.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona
Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (2)
Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 1 5:16

Wygenerawno w systemie eSesjao 2019-02-06 14:52:12



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Konstancin
Jeziorna na rok 2019.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (15)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy
Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska,
Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bożena Wierzb icka

BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Baj kowski

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 15:55

Wygenerowano w systemie eSesja.pl 2Oi9O2-O6 14:5355



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego,
położonego w Konstancinie-Jeziornie przy ul.
Warszawskiej 23 oraz odstąpienia od obowiązku
przetargu.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 1 5:58

iygene owano wysemw eSes.p 2019 O2O6 i4.5$:2



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na użyczenie sali zlokalizowanej w
lokalu użytkowym nr 1, położonym w budynku w
Konstancinie-Jeziornie przy ul. Anny Walentynowicz
24.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 15:59

Wygeneowano W syseme esjap 20190206 14:54:47



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Literatów
stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 108/15
z obrębu 03-12.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 16:02

Wygeneoymo w yueme eSesap 2)i9 )7-O6 14:55:10



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty osobom
fizycznym będącym właścicielami budynków
mieszkalnych jednorodzinnych lub lokali
mieszkalnych lub spółdzielniom mieszkaniowych od
wnoszonej opłaty jednorazowej za przekształcenie
prawa użytkowania wieczystego gruntu w prawo ich
własności.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 16:06

\Nygenerowano W syst@rnie eSesja.p Oi9O2O6 14:55:37



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na
działkach ewidencyjnych numer 9/14 i 53 z obrębu
03-26.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 16:08

Wygenerowano w systemie eSesa.pi 2O1 0206 14:56:01



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz
Polskiej Spółki Gazownictwa Spółka z ograniczoną
odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej nr 143/10 z
obrębu 0002 Cieciszew.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 16:10

Wygenewano W .ytem Sao O1-Q2-Q6 14 525



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz
Polskiej Spółki Gazownictwa Spółka z ograniczoną
odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej numer 92/18 z
obrębu 0010 Kawęczynek-Borowina.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 16:12

Wygncrwano w ysemie eSeac. 2D19-O2O6 i45.:5O



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyiu na rzecz
PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie
na działce ewidencyjnej numer 66 z obrębu 001 1
Kępa Oborska.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Huberi Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 16:13

Wyceretowano W ytemie eSesja.p 2(i 90206 i457:16



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie
bezprzetargowym części nieruchomości gruntowej
położonej w miejscowości Parcela gm. Knstancin
Jeziorna, stanowiącej projektowaną działkę gruntu
numer 27/10 z obrębu 0015 Obory-Łyczyn.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiewski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Alfreda Konopka, Sławomir Stoczyński, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

Głosowanie zakończono w dniu: 29 stycznia 2019, o godz. 16:16

Wygeneowano W systemie eSesap 2OiQO2O6 14:57:48



LISTA OBECNOŚCI RADNYCH YIII KADENCJI NA

SESJIWDNIU...,:.QQA5”

Lp. Nazwisko i imię Podpis:

1. Bajkowski Krzysztof

2. Borowska Amia

3. Cieślawski Andrzej

4. Dąbrowska Renata
[

„

6.

7. Grzegorzewski Adam

8. Komosa Bogusław \

9. Konopka Alfreda

10. Kostrzewska Aleksandra -

11. MeronkHubert

12. Siudzińskalwona

13. Stoczyński Sławomir
.

14. Śliwka Irena

• 15. Wasilewski Piotr
_______________________________

16. Wieczorek Izabella

17. Wieczorek Renata

18. Wierzbicka Bożena

19. WilczekAgat

20. Wojdak Włodzimierz

21. Zewar Arkadiusz



B.0057.11.2019

URZĄD MIASTA I GMINY
KONSTANCIN-JEZIORNA

05-520 KONSTANC”IN-JEZIORNA, ni. Piaseczyńska 77
tel. 22 48-42-300, 22 48-42-301, 22 48-42-302

Konstancin-Jezioma, dnia 25 stycznia 2019 roku

_.

±SzanownaYanhi•Qdząca,

Stosownie do 30 Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna przyjętego Uchwałą Nr
141/VI/2011 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 13 września 2011 r. (Dziennik
Urzędowy Województwa Mazowieckiego z 2011 r. Nr 208, poz.6258) składam informację
o swej pracy i pracy Urzędu w okresie między sesjami Rady Miejskiej, według stanu na dzień
29 stycznia 2019 roku:

3 stycznia 2019 roku

Spotkanie z Zarządem Miejsko-Gminnym Ochotniczych Straży Pożarnych:
o wydanie opinii o przydziale samochodu bojowego z OSP Bielawa do jednej z jednostek

OSP: Opacz, Słomczyn, Cieciszew, Gassy,
o bieżące problemy z funkcjonowaniem jednostek OSP.

4 stycznia 2019 roku

Spotkanie z Panem Leszkiem Szcześniakiem Komendantem Powiatowym Paitstwowej Straży
Pożarnej:

o wydanie opinii o przeznaczeniu samochodu bojowego z OSP Bielawa do innej
jednostki,

o bieżąca współpraca mi,dzy Gminą o Komendą Powiatową Państwowej Straży
Pożarnej,

6 stycznia 2019 roku

Koncert noworoczny w wykonaniu Amy Rusowicz i Jej gości w Hugonówce.

8 stycznia 2019 roku

Spotkanie z projektantami z firmy MAWAR w sprawie przygotowania założeń do nowego
przetargu mającego na celu wyłonienie wykonawcy przebudowy willi Kamilin.

Pani
Aleksandra Kostrzewska
Przewodnicząca Rady Miejskiej

wrn.



9 stycznia 2019 roku

Spotkanie z Burmistrzem Piaseczna - Panem Danielem Putkiewiczem w sprawie komunikacji
publicznej i rozwiązań drogowych.

13 stycznia 2019 roku

27 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.
W gminie Konstancin-Jeziorna zebrano 59 247,46 zł (rekordowa kwota).

15 stycznia 2019 roku

Spotkanie z przedstawicielem ZTM - Panem Danielem Złamalem w sprawie realizacji
wniosków Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna dotyczących zmian w komunikacji
publicznej.

Spotkanie z Panem Andrzejem Diakunem, prezesem Elektrotim SA Wrocław w sprawie
żądaiiia dopłaty za realizację przedszkola „Leśna Chatka”.

17 stycznia 2019 roku

Spotkanie noworoczne z Kardynałem Kazimierzem Nyczem w Domu Arcybiskupów
w Warszawie ul. Miodowa 17719.

18 stycznia 2019 roku

Spotkanie z Zarządem ZTM Warszawa w sprawie zmiany koncepcji funkcjonowania linii typu

Spotkanie z przedstawicielami GTC Konstancja w sprawie przejęcia przez Gminę sieci wodno-
-kanalizacyjnej: stacji uzdatniania wody.

20 stycznia 2019 roku

Spotkanie w Wilii Kalina z okazji 103 urodzin pensjonariusza - Pana Stefana Bertenowskiego.

Wybory Sołtysów i Rad Sołeckich

20.01.2019 r. Cieciszew - wybrano Sołtysa —Pana Dariusza Slifirskiego

20.01.2019 r. Gassy — wybrano sołtysa - Panią Kingę Śliwka

20.01.2019 r. Obory — wybrano sołtysa - Panią Alicję Welenc

20.01.2019 r. Borowina — wybrano sołtysa - Pana Łukasza Wierzchuckiego

23 stycznia 2019 roku

Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie zawierania umów z CKR dotyczących nauki
pływania uczniów klas drugich.



25 stycznia 2019 roku

Spotkanie z okazji 25-lecia istnienia Przedszkola „Kolorowe Kredki”.

Z poważaniem

RURMISTRZ

mgr Kzzimjerr,JńCZk


